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Klub Hoopers.z.s., Horská 14, 352 01 Aš  

 

Zápis ze setkání rozhodčích, instruktorů a členů klubu 

 

Datum: 11.9.2022 (9.15 – 17.00 hod) 

Místo:  Hala DAB Beroun 

Přítomni: viz Příloha – prezenční listina 

 

Program: 

1) Úvod (Dagmar Tabery) 
2) Předání cen nejlepším týmům za rok 2021 
3) Připravované změny na rok 2023 (Jitka Holá) 
4) Teorie, zkušenosti a výklad řádu a směrnic (Jana Bauerová) 
5) Informace k HACR a WEB klubu (Zdeněk Straka) 
6) Zkoušky nových instruktorů (Dagmar Tabery) 
7) Praktická část setkání 

 

Ad 1) Úvod 

Dagmar Tabery seznámila účastníky s programem setkání. 

Dále představila novou podobu grafického zpracování pro hodnocení překážek, jako první 
návrh nového způsobu zpracování. Až bude vypracována jeho finální verze, bude zveřejněna. 

Předsedkyně klubu vysvětlila, že její hlavní důvod pro odchod z výboru je její zdravotní stav. 
Při odchodu předsedy a zároveň zakladatele klubu je ze zákona povinnost volit znovu celý 
výbor. To znamená, že stávající členky výboru musí podat také přihlášku do výboru, ale nemusí 
přikládat své životopisy a vyjádření, proč podávají přihlášku. Předsedkyně navrhla, aby členská 
základna podpořila jejich setrvání ve výboru, že ona jim určitě svůj hlas dá. Předsedkyně 
zůstane dále ve výboru jako čestná předsedkyně klubu. 

Dne 1.9.2022 bylo vyhlášeno výběrové řízení na členy výboru trvající do 31.10.2022. 
Nejpozději 1.10.2022 bude všem členům klubu připomenuto e-mailem probíhající podávání 
přihlášek do výběrového řízení. V termínu 7 dní před skončením podání přihlášek, tj. 
24.10.2022, bude členům klubu opět připomenuta možnost zasílání přihlášek na člena výboru. 
Den před ukončením možnosti podání přihlášek bude na stránky dána výzva o končícím 
termínu přijímání přihlášek. 

K 15.9.2022 bude vyhlášen termín hlasování na nové členy výboru. Termín bude začínat dne 
15.11.2022 a skončí 22.11.2022 formou hlasovacích lístků, které nejpozději do 10.11.2022 
budou zaslány všem členům do e-mailu a zveřejněny na FB a webu klubu. Každý člen je 
POVINEN odeslat na e-mail klubu svůj hlasovací lístek v daném termínu.  
Do 3 dnů po skončení hlasování vyhlásí výbor nové složení výboru klubu.  
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Ad 2) Předání cen nejlepším týmům za rok 2021 

Vyhodnocení nejlepších týmů za rok 2021 bylo uveřejněno na FB 25.1.2022 a nyní byly předány 
ceny.  

Za rok 2022 budou kritéria hodnocení jiná oproti předchozím rokům, kromě umístění na 
závodech se budou hodnotit i další kritéria, na kterých se v současné době ještě pracuje. 
Hodnocení bude uzavřené k 31.12.2022. 

 

Ad 3) Připravované změny na rok 2023 

Jitka Holá informovala o návrzích změn, které budou předány novému výboru k projednání 
v roce 2023: 

a) Řád/Článek 4.4 - Opravit minimální výšku barelu na 70 cm 

b) Řád/Článek 2.3 Kategorie H1 

• Vzdálenosti mezi jednotlivými překážkami jsou pro: 

o Small – minimálně 2 metry - > 3 metry 

o Large – minimálně 3 metry -> 4 metry 

c) Řád – Nová kategorie – „Veteráni“ - věk od 10 let, třídy S a L, obtížnost H1 

d) Směrnice pro rozhodčí – doplnit: 

o Povinné hospitace před složením zkoušky (absolvování 20 hospitací /posouzení 
20 běhů/ na minimálně 2 závodech u 2 hlavních rozhodčích) 

o Odebrání/pozastavení licence rozhodčího 

o Povinné školení/přezkoušení rozhodčích 

 

Ad 4) Teorie, zkušenosti a výklad řádu a směrnic 

Jana Bauerová vyzvala na úvod, že je třeba všechny problémy komunikovat, že Hoopers je 
sport, který se stále ještě vyvíjí, takže se dělají i chyby, které je třeba přiznat a poučit se z nich. 

Dagmar Tabery zahájila diskuzi otázkou, jaké jsou dosud zkušenosti se čtvercem 5 x 5 m: 

a) Začátečníky čtverec stresuje, proto je třeba je nenutit zůstávat zpočátku ve čtverci, ale 
vystoupit a pomoci psovi dle potřeby, po několika trénincích si psovod na čtverec 
zvykne a nebude mu dělat problém z něho řídit psa. 

b) Účastníci se na závěr shodli, že čtverec je přínosem a připravuje závodníky již 
v kategorii H0 na vymezený prostor psovoda v kategoriích vyšších. 

c) Zazněl návrh umožnit umístění 3 překážek do čtverce v H0 namísto nyní povolených 
2 překážek. Bylo dohodnuto, že bude předáno do navrhovaných změn novému výboru. 

Další připomínka byla, zda se nevrátit k první povinné závodní kategorii H1.  

a) Pro začátečníky bez zkušenosti s agility se určitě doporučuje začít v kategorii H0. 

b) Pro psy vyběhané v agility závodech je pravděpodobně snazší začít v kategorii H1.  
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c) Další návrh zazněl na doplnění možnosti pro psy, kteří již mají splněnou kvalifikaci 
v kategorii H1 a vyšší, aby mohli nastoupit s novým psovodem nejvýše do kategorie, 
kterou mají již splněnou s původním psovodem. 

d) Tyto návrhy budou rovněž předány jako návrh na změnu novému výboru. 

Poslední návrh na úpravu řádu byl penalizovat i chození psovoda po pásce nebo psovodovu 
nohu pod páskou čtverce. 

Dále zazněly připomínky ke Směrnici pro pořadatele závodů (dále jen „směrnice“): 

a) Návrh na opravu bodu 3 c) - kontrola očkovacích průkazů pořadatelem bez 
veterinárního osvědčení již není možná, může ji provádět pouze veterinární pracovník, 
závodník je ale povinen mít u sebe na akcích očkovací průkaz, protože může kdykoliv 
přijít kontrola z veterinární správy. Směrnice bude takto upravena. 

b) Požadavek na výbor klubu, aby zjistil, dle jaké legislativy má pořadatel (ZKO, fyzická 
nebo právnická osoba/IČO) povinnosti uvedené v bodu 2 g), tj. nahlášení konání akce 
na veterinární správu a příslušný městský úřad atd. Výbor zjistí a bude informovat členy 
klubu a případně dle zjištění upraví směrnici. 

c) Nakonec zazněl návrh, zda by pořadatelé nezvážili při konání dvojzkoušek jedno 
startovné pro psovoda se dvěma psy, když každý pes běží jen jednu zkoušku. 

Na závěr toho bodu byla diskuze k hodnocení barelů a bylo dohodnuto, že Jitka Holá společně 
s Markétou Benediktovou vytvoří finální nákresy hodnocení barelů a na MR ČR 2022 se již 
podle tohoto sjednoceného hodnocení bude posuzovat.  

Jana Bauerová dále doporučuje pro příští ročníky MR zrealizovat kvalifikační kritéria pro účast 
na MR. 

 

Ad 5) Informace k HACR a WEB klubu 

Správce systému HACR a webu klubu Zdeněk Straka informoval o připravovaných změnách 
a odpovídal na dotazy. 

a) Odvody pro pořadatele závodů – nyní je částka, představující odvody za závodící týmy 
posílána pořadateli správcem. Připravuje se její automatický výpočet a zobrazení po 
nahrání závodu do HACRu současně se zobrazením QR kódu klubového účtu, na který 
bude třeba platbu zaslat. Jamile bude hotovo, bude zveřejněno a upraveno i ve 
směrnici. 

b) Excel, do kterého nyní pořadatel zapisuje výsledky závodů – bude k dispozici ve dvou 
verzích: 

o 1. verze – zůstane stávající, poloruční zpracování (pořadatel si musí do Excelu 
vyplnit do jednotlivých kategorií závodící týmy), které si ale nyní bude do 
HACRu importovat pořadatel sám (je třeba proto ještě dodělat kontroly, aby se 
nenahrál Excel s chybami). 

o 2. verze – z HACRu bude možné stáhnout si již vyplněný Excel, do kterého 
pořadatel doplní jen výsledky. Tato verze je ovšem mnohem pracnější, proto 
bude dána k dispozici pořadatelům za stanovený poplatek. 
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c) Dále se připravují statistiky pro web klubu (Roční vyhodnocení apod.), přehlašování 
mezi kategoriemi, když je zaplaceno, oprava titulků v seznamu „Moje výsledky“ 
a zpřístupnění kategorie podle věku psa. 

d) Návrhy z diskuze na změny v HACRu: 

o Neumožnit zadávat při registraci týmu velikostní třídu (Small nebo Large). 

o Odlišit barevně psa, který poprvé startuje a je nutné jej změřit a zařadit do 
velikostní třídy. (Výbor bude muset pro toto zadávání připravit pro rozhodčího 
formulář.) 

o Vytvořit v HACRu kontrolu, zda tým složil kvalifikační zkoušky (od H1 a výše) 
u 2 různých rozhodčích. 

e) Dotazy: 

o Pokud nemá pořadatel Office, jak vytvořit Excel s výsledky? 
„Lze vytvořit výsledky v OpenOffice a zaslat správci a on je naimportuje.“ 

o Lze v den závodů stáhnout tabulky pro pořadatele? 
„Určitě lze ještě dopoledne v den závodů, Zdeněk zjistí přesný čas a bude 
informovat“. 

o Bude možné se přihlásit do vyšší kategorie po splnění zkoušek v dané kategorii, 
když se další závody konají dříve, než jsou nahrány výsledky z předchozích 
závodů? 
„Bohužel ne.“ 

f) Dohodnuto po diskuzi: 

o Výsledky ze závodů „Open hoopers“ nebudou nahrávat do HACRu, ale 
pořadatelé je budou uveřejňovat u svých závodů (např. u FB události). 

o  U dvojzkoušek lze přejít po splnění kvalifikace v první zkoušce do vyšší 
kategorie ve druhé zkoušce pouze v případě, že se konají dvojzkoušky ve dvou 
dnech (je třeba opravit v řádu!). 

 

Ad 6) Zkoušky nových instruktorů 

V rámci setkání proběhly zkoušky 3 nových adeptů na certifikované instruktory klubu: 

Helena Bárková, Dorota Anderlová a Kristýna Růzhová 

Všechny tři adeptky úspěšně složily teoretické a praktické testy a staly se tak Certifikovanými 
instruktory Klubu Hoopers z.s. 

 

Ad 7) Praktická část setkání 

V této části si účastníci postavili vlastní parkury, na kterých probíhaly praktické tréninky 
a diskuze k nim. 

 

Zapsala: Jitka Holá 

Kontrola: Dagmar Tabery, Jana Bauerová, Zdeněk Straka



Příloha 
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